
Uittreksel uit conceptverslag commissie EEB 12 juni 2017 

Bespreking Jaarstukken 2016 

 

4. A-agenda Algemeen 

4.a. Jaarstukken 2016 

 

De voorzitter meldt dat door een fout technische vragen van GL niet bij GS terecht zijn gekomen. De 

voorzitter van de commissie M&F heeft aangegeven dat GL in de commissie vragen kan stellen over 

de beantwoording van GS op de technische vragen.  

 

Dhr. Wiesehahn (VVD) constateert dat de provincie het huishoudboekje op hoofdlijnen goed op orde 

heeft. Programma 5, post werkgelegenheid en economie: hier is over de gehele linie sprake van een 

forse onderbesteding, maar bij de post werkgelegenheid is sprake van een budgetoverschrijding van 

716.000 euro. Waar heeft deze overschrijding betrekking op? Er is extra personele inzet gepleegd op 

Pallas en Distriport. De VVD is benieuwd naar de achtergronden, omdat de mensen in dienst zijn van 

afzonderlijke werkorganisaties. Hoe kunnen de extra personele lasten dan ten laste komen van de 

provincie? 

 

Mw. Van Rooij (PvdA) vraagt of het werk van de werkambassadeur die in 2016 voor twee jaar is 

aangesteld en waarover op 11 september in deze commissie een presentatie wordt gegeven, 

verlengd kan worden na 2018 en wanneer hier een besluit over kan worden genomen. 

 

Dhr. Bouberg Wilson (OMH) is van mening dat de jaarstukken vroeger in maart/april aangeleverd 

moeten worden in plaats van in juni.  

 

Dhr. Zoon (PvdD) vindt dat men zich niet kan veroorloven om bepaalde onderdelen van de 

energietransitie door te schuiven. De gedeputeerde dient meer daadkracht te tonen. 

 

Dhr. De Groot (D66) heeft geen vragen of opmerkingen. 

 

Mw. Keur (CDA) heeft geen vragen.  

 

Gedeputeerde Van der Hoek bevestigt dat een aantal onderdelen op een later tijdstip wordt 

uitgevoerd, omdat hier meer tijd voor nodig is.  

 

Gedeputeerde Tekin zal de technische vraag schriftelijk beantwoorden. In september geeft de 

werkambassadeur een presentatie over de resultaten van de afgelopen anderhalf jaar. Begin 2018 

komt de evaluatie en het vervolg naar de Staten.  

 

Gedeputeerde Bond zal de vraag van de VVD over pagina 6 schriftelijk beantwoorden.  

 


